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1 prosince, 2024

Austrálie: Profesor se rozplakal, když mluvil o škodách
způsobených lidem s „Covid očkováním“ (video)

necenzurovanapravda.cz/2024/12/australie-profesor-se-rozplakal-kdyz-mluvil-o-skodach-zpusobenych-lidem-s-
covid-ockovanim-video

V poslední době se stále častěji objevují alarmující informace nejen
o důsledcích genových injekcí, ale také o snahách od samého
začátku zakrýt rozsah škod způsobených takzvanými covid
vakcínami a v zájmu Big Pharmy donutit co nejvíc lidí k injekci.

Protože nejsou důsledky těchto přípravků vždy znatelné okamžitě po
podání injekce, mnoho vedlejších účinků se projeví až s odstupem
času. I nadále tak přibývá těch, kteří řeší závažné zdravotní
problémy, které jsou právě důsledkem těchto injekcí.

Austrálie patřila k zemím, kde byl jak tuhý covidfašismus v době, kdy
se zaváděly restrikce, tak k zemím, které nejvíce tlačily své občany k
tomu, aby si nechali aplikovat genové injekce.

I to je důvod, proč je proočkovanost velmi vysoká – a tedy i důsledky
injekcí jsou patrnější.

Profesor Ian Brighthope se v pátek na setkání v Perthu v
přeplněném sále rozplakal, když si uvědomil, že nic netušícím
Australanům bylo podáno 60 milionů smrtících „vakcín.“

Mluvil o škodě způsobené jeho australským spoluobčanům tím, že
jim byly tyto injekce aplikovány.

„Moji kolegové a já pozorujeme znepokojivý trend: u pacientů, kteří
byli po mnoho let bez rakoviny, se krátce po přeočkování náhle
rozvine agresivní, výbušná rakovina,“ řekl profesor Brighthope.
Varoval, že se rýsuje dlouhodobá zdravotní krize.

„Tyto vakcíny založené na genech nikdy neměly být povoleny,“
zdůraznil.
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Tento lékař je tak další z tisíců těch odborníků, kteří se již odvažují
veřejně říkat pravdu. Je pravděpodobné, že se díky Kennedymu na
postu amerického minstra zdravotnictví dostane do povědomí mas
mnohem víc potřebných informací.

A především je třeba doufat, že všichni covidoví zločinci budou
konečně po zásluze potrestáni. K tomu dojde nejpozději poté, co se
dostanou na veřejnost důkazy, že nikdo nebyl nevinný, protože
všichni, kteří tuto politiku vedli, věděli, co dělají…

Níže je celá debata:

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 7 Průměrně: 5]


